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1. Kennisnemen van 

De inhoud en de uitkomst van het gesprek met de directie Vattenfall over draagvlak voor de bouw 

van een biomassacentrale in Diemen.   

 

 

2. Inleiding 

In uw motie van 20 november 2019 heeft u het College - in aansluiting bij een motie in Diemen – 

gevraagd in gesprek te gaan met Vattenfall om hen te bewegen alsnog af te zien van de bouw van 

de biomassacentrale in Diemen. Dit naar aanleiding van een interview in Trouw van 1 november 

2019. In dit interview gaf Vattenfall directeur Magnus Hall aan voorlopig, naast de centrale in 

Diemen, niet te investeren in nieuwe houtcentrales totdat er in Nederland meer consensus is over 

de rol van biomassa.  

 

Op 27 november hebben burgemeester Boog en wethouder Scholten (Diemen)  wethouder 

Boudewijnse (Gooise Meren) en wethouder Miner (Weesp) het gevraagde gesprek gevoerd met 

Alexander van Ofwegen (directeur warmte) en Bart Dehue (programmamanager duurzame 

warmte).  

 

3. Kernboodschap 

In dit gesprek hebben wij – als samenwerkende gemeenten op dit dossier - onze zorgen 

nadrukkelijk aan de orde gesteld. Niet alleen de zorgen over de luchtkwaliteit in onze omgeving, 

maar ook de zorgen inzake de duurzaamheid van het grootschalig toepassen van biomassa en de 

effecten van dergelijke grootschalig houtverbruik en houtkap.  

 

Wij hebben benadrukt dat er onvoldoende maatschappelijk en politiek draagvlak is voor de bouw 

van de biomassacentrale in Diemen. Aan het eind van het gesprek hebben wij dan ook aangegeven 

dat de gemeenten Diemen, Gooise Meren, Weesp en vele inwoners blijven pleiten voor een andere 

vorm van warmte opwekking dan biomassa. 

 

Op ons verzoek heeft Vattenfall haar reactie op onze oproep toegelicht in een brief. Deze brief is 

onlangs ontvangen en aan deze mededeling als bijlage  toegevoegd.  

 

 

4. Consequenties 

Wij zijn  teleurgesteld dat Vattenfall op dit moment haar voornemen tot bouw van de 

biomassacentrale nog niet wil herzien. 

 

Onze hoop is erop gevestigd dat door besluiten van de landelijke overheid de bouw van de 

biomassacentrale alsnog onmogelijk wordt. 
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De afgelopen tijd is, mede door recente onderzoeken, de steun in Nederland voor biomassa als 

duurzame energiebron afgenomen. Zowel de Eerste als de Tweede Kamer heeft zich de laatste 

maand  kritisch uitgelaten over biomassa. Momenteel wordt er gewerkt aan een integraal 

duurzaamheidskader voor biomassa. Dit kan gevolgen hebben voor de bouw van de 

biomassacentrale in Diemen. Daarnaast worden er door diverse partijen juridische stappen gezet 

tegen de vergunning(en) voor de bouw van de centrale. Ook dit kan consequenties hebben.  

 

Het college zal zich tot het uiterst inspannen om de bouw van de biomassa centrale effectief ter 

discussie te stellen. Wij zullen een alliantie aangaan met medegemeente, inwoners en 

actiegroepen en een strategisch plan maken dat overheid en Vattenfall doet afzien van de betwiste 

keuze voor biomassa.  Daarbij denken we aan brieven aan minister, inspreken, ingezonden 

stukken, bestoken van fracties, demonstraties e.d.  

 

5. Communicatie en participatie 

Wij zullen u als raad blijven informeren over de ontwikkelingen rondom de biomassa centrale.  

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Gooise Meren, 
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